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Protokół nr 7 z posiedzenia Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Komunalnej z dnia 16.06.2020 r. 
 
Lista członków stanowi załącznik do protokołu. 
 
Program posiedzenia; 
 
1.Opiniowanie projektu Uchwały 
2.Opiniowanie pism, które wpłynęły do Komisji 
3.Wolne wnioski 
 
ad1) Projekt Uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Pruszcz Gdański 
pomocy finansowej dla województwa Pomorskiego na realizację zadania  
inwestycyjnego pn. Program Bezpieczeństwa w ciągu DW 222 w m. Straszyn 
w systemie zaprojektuj i wybuduj. 
Projekt został omówiony przez kierownika p. Pawła Czajkowskiego. Zadanie 
opisane w projekcie jest konieczne do wykonania, poprawi bezpieczeństwo 
użytkowników drogi. 
Opinia Komisji jest jednoznacznie pozytywna. 
 
ad2) Pismo p. Ewy Petner -Rudzkiej z Jagatowa w sprawie nieodpłatnego 
przejęcia przez Gminę Pruszcz Gdański drogi Zielone Wzgórza (dz.nr.121/3 i 
121/10) Członkowie Komisji po zapoznaniu się z treścią pisma i mapą układu 
drogowego w tej części Jagatowa. Komisja jednogłośnie uważa, że w obecnej 
sytuacji nie widzi potrzeby przejęcia w/w drogi na rzecz Gminy. 
Wnioskuje, aby udzielić taką odpowiedź zainteresowanej osobie i dołączyć 
Regulamin dotyczący przejmowania działek drogowych na rzecz Gminy. 
 
Kolejne pismo z Polskiego Klubu Ekologicznego w sprawie metody naliczania 
opłat za odpady. Komisja wnioskuje, aby przekazać do Zespołu Roboczego, 
który został powołany do przeprowadzenia analizy metod dotyczących opłat za 
odbiór odpadów. 
 
Trzecie ostatnie pismo wpłynęło od Eksploatatora. Treść dotyczy informacji w 
sprawie przebiegu sieci wodociągowej i kanalizacyjnej przez działki stanowiące 
pas drogowy dz. o numerach 328/9,328/20,328/19 i 329/6 w miejscowości 
Wiślinka. 



Komisja wnioskuje ,aby przekazać pismo mieszkańców Wiślinki oraz pismo od 
Eksploatatora do Referatu Infrastruktury drogowej do kierownika p. Pawła 
Czajkowskiego. Sprawa zostanie omówiona na najbliższym posiedzeniu Komisji. 
 
ad3) Wolne wnioski 
Przewodniczący Komisji poinformował o dwóch awariach, które miały miejsce 
na terenie Grupy Lotos w dniu 03.06.2020r i 12.06.2020r.Skutki awarii były 
odczuwalne poprzez uciążliwość hałasową oraz odorową (silny smród paliw i 
gazów) Zostały złożone pisma do Urzędu Gminy, WIOŚiu i Grupy Lotos. Na dzień 
Komisji była tylko odpowiedź z Grupy Lotos. 
 
Na tym protokół zakończono. 
                                                                          Protokołował Janusz Sampolski 
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